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Sayın  Konsey Başkanım ve Genel Yönetmenlerim, 
 
LCIF’den 2023-2024 Dönemi ilk aylık raporları 23.08.2023 tarihinden itibaren 
gelmeye başladı. Bu sene Yönetim Çevresi Koordinatörlerimizin ikisi dışında diğerleri 
değişmiş ve atamaları da gecikmişti. Yeni Koordinatörlerin atanmasını takiben 
LCIF’in sanal olarak yapmayı düşündüğü eğitim toplantısı, CA4 Avrupa Tüzüksel 
Bölgesi D Grubu için İtalya/Bolonya’da 15-17 Eylül 2023 tarihleri arasına yüzyüze 
toplantı şeklinde planlandı. Ben ve Koordinatörlerimizin bir bölümü bu toplantıda 
olacağımız için Didim MD118 1.Konsey Toplantısına katılmamız mümkün 
olamayacak. Bolonya eğitim toplantısına; MD118 LCIF Koordinatörü olarak 118-R 
LCIF Koordinatörü PDG Ali Kemal Çenberci kısa sürede vize alamayacağını, 118-Y 
LCIF Koordinatörü Yılmaz Dölekoğlu ise aynı tarihte Mersin’de olmak zorunda 
olduğunu belirterek eğitime katılamayacaklarını bildirdiler. Bu eğitim toplantısının 
ayrıntılarını sizinle daha sonra paylaşacağım.  
 
Göreve başladığımız 1 Temmuz 2023 tarihinden itibaren önce değişen Yönetim 
Çevresi LCIF Koordinatörlerimizin atamalarının yapılması için LCIF Merkez Ofisi ile 
haberleştik. Adaylarımızın bilgilerini D Grubu Area Liderimiz PID Oya Sebük’ün 
onayını alarak bildirdik ve LCIF Başkanı IPIP Brian Shehaan’ın onayına sunuldu. Bu 
görevler 3 yıllık görevler olduğu için Genel Yönetmenlerimiz LCIF Koordinatörlerini 
değiştirdiklerinde yenilerinin atanması zaman olıyor ve Merkez Ofisin onayını 
bekliyor. Bu arada Konsey ile de paylaştığım 29.07.2023 tarihli bilgilendirme e-mail’i 
ile tüm koordinatörlerimizi; görevleri son LCIF raporları, bugüne kadar yapılan 
bağışlar ve alınan hibeler konusunda bilgilendirdim. 
 
 
2022-2023 Dönemi 30.06.2023 tarihli kesinleşen Kulüp Bağışlarını gösteren ‘’Club 
Participation Report’’ ve ‘’MD.118 Recap of Donations’’ listelerine göre Yönetim 
Çevrelerimizin LCIF’e;  

 
• 118-T Yönetim Çevresinin      4,921.-$,  
• 118-U Yönetim Çevresinin      1,786.-$,  
• 118-R Yönetim Çevresinin      2,606.-$, 
• 118-K Yönetim Çevresinin      2,103.-$ ,  
• 118-E Yönetim Çevresinin      3,911.-$  ve  
• 118-Y Yönetim Çevresinin      8,492.-$    
Toplam 24,819.-$ bağış yaptığı saptandı.  
 
Yönetim Çevresi LCIF Koordinatörlerimizin geçen dönem üye başına en az 7.-$. 
bağış toplama hedeflerinin çok altında kaldıklarını gördük. Sadece 118-T ve 118-Y 
Yönetim Çevrelerimiz geçen dönem hedeflerine ulaşabildiler.  
 
 
 



Geçen dönem Avrupa Bölgesinde üye başına 26,34 USD LCIF Bağışı yapılmış. 
Oysa, Biz MD.118 Çoğul Yönetim Çevremizde 7 USD’lik hedefe bile ulaşamadık. 
LCIF’in Avrupa Bağış Hedefi 2023-2024 Döneminde  4,800,000 USD olarak 
belirlenmiş ve üye başına 27,49 USD hedef konulmuş. Türkiye olarak bu rakamları 
yakalamamız mümkün değil. Ama Türkiye’nin ekonomik durumu ve Milli Gelir 
durumu dikkate alarak 10 USD/üye LCIF bağış hedefi koyabiliriz demiştik. Nitekim 
Area Liderliği bu konuda toplantı öncesi Yönetim Çevresi Koordinatörlerimizden 
hedeflerini istedi. Muhtemelen 15-17 Eylül 2023 tarihleri arasında İtalya’nın Bolonya 
kentinde düzenlenecek olan ‘’LCIF CA4-D Koordinatörler Eğitim Toplantısı’’nda bu 
konu gündeme gelecektir. 
 
Yönetim Çevrelerimizin Hedefleri; 
• 118-T Yönetim Çevresi için   4,000.- $,  
• 118-U Yönetim Çevresi için   9,500.- $,  
• 118-R Yönetim Çevresi için   5,200.- $, 
• 118-K Yönetim Çevresinin     2,900.- $ ,  
• 118-E Yönetim Çevresinin   10,000.- $ ve  
• 118-Y Yönetim Çevresinin   12,500.- $  
MD.118 Çoğul Yönetim Çevresi olarak ise toplam 44,100.- $ olarak bildirildi. Umarım 
bu hedeflere ulaşırız. 
 
Bu arada, Yönetim Çevreleri ve koordinatörlerimizden bana yeni Hibe/Grant 
müracaatları ile herhangi bir mesaj gelmedi. En geç Ekim ayı içinde 2023-24 Dönemi 
için yapılacak Hibe (Grant) talepleri yapılmalı aksi halde en geç 2023 Ocak sonu 
talepler gönderilmiş olmalı.   
 
21.08.2023 tarihli son ‘’Status of Installments’’ raporunda, kulüplerin hala birikmiş 
artık fonlarının olduğunu görüyorum.  

• 118-T Yönetim Çevresinin    6,148 $,  
• 118-U Yönetim Çevresinin  16,600 $,  
• 118-R Yönetim Çevresinin   13,820 $, 
• 118-K Yönetim Çevresinin     4,623 $ ,  
• 118-E Yönetim Çevresinin   19,500 $ ve  
• 118-Y Yönetim Çevresinin   17,540 $  
• MD.118 Çoğul Yönetim Çevresinin ise 482.27 $ artık fonu olduğu görülüyor. 
 
Yönetim Çevrelerimizin bazı Kulüplerinde hala 1000.-$’a yakın fonların birikmiş 
olduğunu görüyorum. Kulüplerimiz artık fonlarını birleştirip veya 1000 $’a 
tamamlayarak MJF/PMJF getirtebilirler.  
 
23.08.2023 tarihli 2023-2024 Dönemi ilk üç aylık ‘’Recap of Donations’’ bağış 
raporuna göre; Şimdilik, 
 
• 118-T Yönetim Çevresinin        84 $,  
• 118-U Yönetim Çevresinin         0 $,  
• 118-R Yönetim Çevresinin          0 $, 
• 118-K Yönetim Çevresinin      702 $ ,  
• 118-E Yönetim Çevresinin   1,417.50 $ ve  
• 118-Y Yönetim Çevresinin      204 $  
Toplam olarak 2,407,50 $  bağış yaptıkları görülüyor. 
 
Şimdi, Genel Yönetmenlerimizin ve Yönetim Çevreleri LCIF Koordinatörlerinin, 
Kulüplerde yapacakları ziyaretlerde ve Kulüp LCIF Koordinatörleri ile yapılacak 
eğitim toplantılarında bu hedeflerden söz etmeleri ve LCIF’e yapılacak bağışlar için 
Lionları motive etmeleri son derece önemli.  
 
 
 
 



Geçen Dönem belirlenen 50 Milyon USD LCIF Bağış hedefi geçilerek 67,9 Milyon 
USD’e ulaşılmış ve başarıyla sonuçlanmış olsa bile, yeni hedeflerle LCIF’i 
desteklememiz ve hibe projelere destek almamız gerekmektedir. Bilindiği üzere 
kulüp başkanlarının başarı kıstaslarından biri de kulübün LCIF’e yaptığı bağışlardır.  
 
Halen Türkiye’nin Güney Doğu illerinde yapılacak hizmet projeleri için LCIF Türkiye 
deprem fonunda 4 Milyon USD civarında bağış birikmiş bulunuyor. Bu fonun kalıcı 
tesisler için kullanılması konusunda Konseyimizin kararı vardı ve ilgili komitemiz ID 
Danyal Kubin başkanlığında bu projelerin gerçekleşmesi ve yer tahsisi için yoğun bir 
şekilde çalışıyor. Ekim ayında Uluslararası Başkan Dr. Patti Hill’in ziyaretinde de bu 
projelerin temellerinin atılması için gayret sarfedildiğinin Lion’larla paylaşılmasının 
önemli bir motivasyon yaratacağını düşünüyorum. 

 
Lions Sevgi ve Saygılarımla,  

 
   
        
 

PID Prof.Dr. Hayri ÜLGEN 
MD118 LCIF Koordinatörü 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 


